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Z á p i s n i c a 

z konania Členskej schôdze SRZ MO Púchov, zo dňa 02.04. 2023 v priestoroch Strednej odbornej školy, ul. 
Ivana Kraska 491/30, 020 01 Púchov. 

 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny príloha č.1 

Program:  

  1./ Otvorenie 

  2./ Voľba pracovného predsedníctva, mandátovej a  návrhovej komisie, zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

  3./ Správa o plnení prijatých uznesení ČS v roku 2022 

  4./ Správa o hospodárení na revíroch za rok 2022 a plán zarybnenia revírov pre rok  2023 

  5./ Finančná správa - plnenie rozpočtu za rok 2022 

  6./ Návrh rozpočtu SRZ MO Púchov na rok 2023 

  7./ Správa o činnosti organizácie za rok 2022 

  8./ Brigádnická činnosť za rok 2022 

  9./ Práca s deťmi a mládežou v roku 2022 

10./ Správa o činnosti rybárskej stráže za rok 2022 

11./ Správa disciplinárnej komisie za rok 2022 

12./ Investičná činnosť a hospodárenie s majetkom v roku 2022 

13./ Správa kontrolnej komisie za rok 2022 

14./ Prestávka – občerstvenie 

15./ Diskusia 

16./ Prijaté uznesenia z ČS 2023 

17./ Ukončenie 

 

K bodu 1 

Výbor SRZ MO Púchov poveril Ing. Novosáda Ľuboša vedením Členskej schôdze konanej dňa 02.04. 2023 a preto, Ing. 

Novosád Ľuboš privítal prítomných členov SRZ MO Púchov. Po otvorení Členskej schôdze bolo prítomných 68 členov. Nakoľko 

po otvorení Členskej schôdze nebola prítomná nadpolovičná väčšina členov z celkového počtu 1244, dal Ing. Novosád Ľuboš 

hlasovať prítomným členom SRZ MO Púchov o tom či sa má táto Členská schôdza konať. 

Výsledok hlasovania: 

ZA PROTI ZDRŽAL SA 

68 0 0 

✓ Uznesenie č. 1-ČS/2023 

 

Ing. Novosád Ľuboš, predniesol návrh programu konania Členskej schôdze. Nikto z prítomných nemal žiadny doplňujúci ani 

pozmeňujúci návrh. Preto dal Ing. Novosád Ľuboš hlasovať, aby Členská schôdza pokračovala podľa navrhnutého programu. 

Výsledok hlasovania: 

ZA PROTI ZDRŽAL SA 

68 0 0 

✓ Uznesenie č. 2-ČS/2023 

K bodu 2 

Ing. Novosád Ľuboš predniesol návrh Výboru SRZ MO Púchov na pracovné komisie: 

Pracovné predsedníctvo Členskej schôdze - Ing. Piška Dalibor, Ing. Novosád Ľuboš, delegát Rady Žilina Vecel Vladimír, Mierný 

Marián, Rovný Roman. 

Mandátová komisia - Vraník Miroslav, Mitašík Milan, Ladecký Ján. 

Návrhová komisia - Ing. Golitko Richard, Ing. Ižvolt Ján, Kodaj Daniel. 

Zapisovateľ - Rovný Roman. 

Overovatelia zápisnice - Ing. Piška Dalibor, Ing. Novosád Ľuboš. 

Nikto z prítomných nemal žiadny pozmeňujúci ani doplňujúci návrh, preto Ing. Novosád dal hlasovať o zložení pracovných 

komisií. 

Výsledok hlasovania: 

ZA PROTI ZDRŽAL SA 

68 0 0 

✓ Uznesenie č. 3-ČS/2023 
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K bodu 3 

               Predseda Ing. Piška Dalibor, predniesol správu o plnení prijatých uznesení ČS v roku 2022 a skonštatoval, že prijaté úlohy 

sú splnené, alebo sa priebežne plnia. 

K bodu 4 

               Hlavný hospodár p. Marián Mierný informoval prítomných členov o hospodárení na našich revíroch a o zarybnení našich 

revírov podľa plánovaného zarybnenia za rok 2022. Predniesol návrh zarybnenia pre rok 2023. príloha č.2 

K bodu 5 

               Tajomník, p. Rovný, predniesol finančnú správu za rok 2022. príloha č.3 

K bodu 6 

 Tajomník, p. Rovný, predniesol návrh rozpočtu pre rok 2023. príloha č.3 

K bodu 7 

               Predseda Ing. Piška Dalibor, predniesol správu o činnosti organizácie za rok 2022. príloha č.4 

                

K bodu 8 
               Ing. Golitko Richard predniesol správu o brigádnickej činnosti v mene brigádnického referenta Ing. Šedého Mareka, 

ktorý bol pracovne zaneprázdnený. príloha č.5 

 

K bodu 9 
               Ing. Golitko Richard predniesol správu o práci s deťmi a mládežou v školskom roku 2021/2022 v mene  vedúceho detí 

Šedého Radoslava, ktorý bol pracovne zaneprázdnený. príloha č.6 

 

K bodu 10 
   Vedúci rybárskej stráže p. Marián Mierný predniesol správu z činnosti rybárskej stráže v roku 2022. príloha č.7 

 

K bodu 11 
                  Tajomník Roman Rovný informoval prítomných členov o činnosti disciplinárnej komisie. Disciplinárna komisia pri SRZ 

MO Púchov do roku 2022 pracovala v trojčlennom zložení. Nakoľko nás jeden člen disciplinárnej komisie navždy opustil, výbor 

pre fungovanie tejto komisie od roku 2023 zvolil novú päťčlennú disciplinárnu komisiu. 

 

K bodu 12 
                  Správu o investičnej činnosti a hospodárenie s majetkom v roku 2022 predniesol Ing. Golitko Richard. príloha č.8 

 

K bodu 13 
                  Predseda kontrolnej komisie Ing. Ižvolt Ján predniesol správu kontrolnej komisie za rok 2022. príloha č.9 

 

K bodu 14 
                   Prestávka v trvaní 15 minút. Počas prednášania jednotlivých správ sa na schôdzu dostavili jedenásti členovia, tzn. počet 

zúčastnených je 79 členov. 

 

K bodu 15 
                  Delegát Rady Žilina p. Vladimír Vecel, informoval prítomných členov o nákupe Hrhovských rybníkov, ďalej podal 

aktuálne informácie o predaji rybníkov v Považskej Bystrici, ďalej informoval o prehĺbení Slavojky. 

 

Otázka z pléna- p. Róbert Crkoň na pána Vecela: koľko brigádnických hodín majú povinnosť odpracovať členovia v Považskej 

Bystrici a koľko platia za neodpracované brigádnické hodiny? Odpovedal p. Vecel  8 hodín pre kaprové povolenie, 8 hodín pre 

pstruhové povolenie, za jednu neodpracovanú hodinu 8,-€. 

 

Otázka z pléna- p. Ganát Štefan na p. Vecela: koľko ľudí chodí na členskú schôdzu v Považskej Bystrici? Odpovedal p. Vecel,  

keď to bola povinnosť 30% členov, teraz keď to nie je povinnosť 2-3%, 21-36 členov v rámci obvodných konferencií a na 

mestskej konferencii je účasť 90%. 

 

Otázka z pléna- p. Crkoň Róbert: Ako to je s činnosťou Slovryb a.s? Odpovedal p. Vecel a informoval prítomných 

o pripravovanej valnej hromade Slovryb a.s., o pripravovaných činnostiach. 

V rámci diskusie tajomník Roman Rovný informoval prítomných členov o termínoch plánovaných pretekov pre rok 2023 v našej 

organizácii. 
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Otázka z pléna- p. Kukuk Milan: návrh na zníženie povinnosti odpracovať brigádnické hodiny pre dôchodcov. Odpovedal 

predseda Ing. Piška tento bod sa bude samostatne schvaľovať. 

 

Otázka z pléna- p. Crkoň Róbert navrhol zníženie počtu povinných brigádnických hodín na 10 hodín na kaprovú povolenku 

a v prípade kaprovej povolenky a pstruhovej povolenky spolu 15 hodín. O tomto návrhu sa bude samostatne hlasovať. 

 

Otázka z pléna- p. Ganát Štefan: návrh na prekopanie Odhánok a spojiť to s Váhom. Odpovedal hlavný hospodár p. Mierný 

Marián, vysvetlil problematiku pri poklese hladiny Váhu a následnom znížení hladiny vody v Odhánkach. Pri nízkom stave 

hladiny vody atakovanie hladiny rybožravími predátormi. Zaviazal sa kontaktovať majiteľa pozemku SVP a prerokovať možnosť 

prepojenia. 

 

Otázka z pléna- p. Šajdák Rastislav: Z dôvodu ochrany vkladov, bude sa výbor zaoberať otázkou presunu finančných prostriedkov 

z bežného účtu? Odpovedal predseda Ing. Piška Dalibor, áno touto otázkou sa zaoberal výbor na svojom zasadnutí a jeden člen 

výboru dostal za úlohu pripraviť ponuky jednotlivých bánk. 

 

Otázka z pléna- p. Poliach Igor: návrh rozdeliť prijaté finančné prostriedky za neodpracované brigádnické hodiny pre použitie na 

zaplatenie prác spojených s údržbou revírov, napr. kosenie a podobne. Odpovedal hl. hospodár p. Mierný informoval na čo sa môžu 

použiť peniaze za neodpracované brigádnické hodiny. Tieto peniaze sa používajú na hospodársku činnosť organizácie, veľká časť 

ide na zarybnenie. Ďalej informoval o počte ľudí, ktorí majú brigádnickú povinnosť z celkového počtu členov je to cca 650 členov. 

 

Otázka z pléna- p. Blažko Daniel: odkaľovacie jamy pri VN Balatón , aby sa dali prekopať - prehĺbiť. Odpovedal hlavný hospodár 

p. Mierný, tieto jamy sa plánujú bagrovať v spolupráci s povodím Váhu, ale nakoľko je táto vodná nádrž tesne pod poľom, ktoré sa 

pravidelne orie, pri výdatných dažďoch splavuje hlinu priamo do týchto odkaľovacích jám a preto sa tak rýchlo zanášajú. 

 

Otázka z pléna- p. Brezničan Jaroslav: prečo sa zarybňuje pstruhom dúhovým a nie pstruhom potočným? Odpovedal p. Mierný 

a vysvetlil, dôvody zarybňovania aj pstruhom dúhovým ako nárazovej ryby, nakoľko na začiatku pstruhovej sezóny je tlak na vodu 

enormný a cena pstruha dúhového je podstatne nižšia ako pstruha potočného, tzn. je viac konzumnej ryby vo vode. 

To bola posledná otázka v diskusii, a preto Ing. Novosád Ľuboš ukončil diskusiu. 

 

K bodu 16 
                  Ing. Novosád Ľuboš vyzval predsedu mandátovej komisie, aby pred hlasovaním o uznesení upresnil počet prítomný 

členov. Pri hlasovaní o Uznesení bolo na prezenčnej listine prítomných 79 členov. 

Predseda návrhovej komisie Ing. Golitko Richard predniesol návrh uznesenia z členskej schôdze SRZ MO Púchov konanej dňa 

02.04.2023. príloha č.10 

 

Hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu o všeobecnej brigádnickej povinnosti pre držiteľov kaprového povolenia 10 hodín a pre 

držiteľov kaprového povolenia a pstruhového povolenia spolu 15 hodín.  

Výsledok hlasovania: 

ZA PROTI ZDRŽAL SA 

13 42 9 

✓ Uznesenie č. 4-ČS/2023 

 

Hlasovanie o návrhu  všeobecnej brigádnickej povinnosti pre držiteľov kaprového povolenia 15 hodín, pre držiteľov pstruhového 

povolenia 15 hodín a pre držiteľov kaprového povolenia a pstruhového povolenia spolu 20 hodín.  

Výsledok hlasovania: 

ZA PROTI ZDRŽAL SA 

44 4 16 

✓ Uznesenie č. 5-ČS/2023 

 

Osobitné stanovenie ročnej brigádnickej povinnosti z dôvodu hodných osobitného zreteľa: 

a) ženy                                                                                                         - 0 hodín 

b) pre členov, ktorí dosiahli v danom roku vek 62 rokov                           - 0 hodín 

c) pre invalidných dôchodcov s invaliditou nad 70% poškodenia zdravia - 0 hodín  

d) pre držiteľov preukazu ZŤPS s červeným pruhom                                 - 0 hodín 

e) pre mládež vo veku od 15 do 18 rokov                                                   - 0 hodín 

f) pre členov, ktorí majú v danom roku udržiavaciu známku                     - 0 hodín 

g) pre členov, ktorí majú v danom roku viac ako 6 mesiacov PN               - 0 hodín 

Výsledok hlasovania: 

ZA PROTI ZDRŽAL SA 

64 0 0 

✓ Uznesenie č. 6-ČS/2023 
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Hlasovanie o návrhu náhradného plnenia brigádnickej povinnosti vo výške 10,-€ jedna neodpracovaná brigádnická hodina 

s platnosťou od roku 2023. 

Výsledok hlasovania: 

ZA PROTI ZDRŽAL SA 

64 0 8 

✓ Uznesenie č. 7-ČS/2023 

 

Hlasovanie o prijatí Uznesenia 

Výsledok hlasovania: 

ZA PROTI ZDRŽAL SA 

69 0 1 

✓ Uznesenie č. 8-ČS/2023 

 

K bodu 17 
Na záver Ing. Novosád Ľuboš skonštatoval, že všetky body programu boli vyčerpané a poďakoval prítomným  

za účasť na Členskej schôdzi, za konštruktívny prístup počas celej schôdze ako aj v diskusii. 

 

 

Funkcia Meno a priezvisko Podpis 

Zapisovateľ Roman Rovný  

Overovatelia zápisnice a uznesenia 
Ing. Dalibor Piška  

Ing. Ľuboš Novosád  
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Príloha č. 2 

U Z N E S E N I E 

Členskej schôdze SRZ MO Púchov, konanej dňa 02.04. 2023. 

Členská schôdza  SRZ MO Púchov: 
 

1) KONŠTATUJE: Členskej schôdze SRZ MO Púchov sa zúčastnilo 79 členov, tzn., že Členská schôdza je uznášania schopná. 

2) SCHVAĽUJE:  

a) funkciu zapisovateľa p. Rovný Roman. 

b) overovateľov zápisnice a uznesenia: Ing. Piška Dalibor, Ing. Novosád Ľuboš. 

c) pracovné predsedníctvo, mandátovú komisiu, návrhovú komisiu. 

d) program zasadnutia. 

e) rozpočet pre rok 2023. 

f) stanovenie rozsahu brigádnickej povinnosti a pravidlá jej splnenia. 

 

3) UKLADÁ: 

 

a) hospodárne nakladať s rozpočtom MO pre rok 2023. Z:výbor SRZ MO Púchov. 

b) zabezpečiť stanovené ciele MO, vrátane plánu zarybnenia revírov na rok 2023. Z:výbor SRZ MO Púchov. 

c) zorganizovať rybárske preteky pre deti, dospelých a mládež. Z:výbor SRZ MO Púchov. 

d) zabezpečiť záväzné opatrenia Kontrolnej komisie, vyplývajúce zo správy Kontrolnej komisie. Z:výbor SRZ MO Púchov. 

e) riešiť podnety z diskusného vystúpenia. Z:výbor SRZ MO Púchov. 

f) Kontrolnej komisii priebežne vykonávať kontrolu hospodárenia s finančnými prostriedkami MO. Z:predseda KK. 

g) pripraviť a zorganizovať školenie a skúšky pre nových členov SRZ MO Púchov. Z:výbor SRZ MO Púchov. 

 

4) BERIE NA VEDOMIE:  

a) správu o plnení prijatých uznesení ČS v roku 2022. 

b) správu o hospodárení na revíroch MO za rok 2022 a plán zarybnenia revírov pre rok 2023. 

c) finančnú správu a plnenie rozpočtu za rok 2022. 

d) správu o činnosti organizácie za rok 2022. 

e) správu o brigádnickej činnosti za rok 2022. 

f) správu o činnosti s deťmi a mládežou v roku 2022. 

g) správu o činnosti rybárskej stráže za rok 2022. 

h) správu disciplinárnej komisie za rok 2022. 

i) správu o investičnej činnosti a hospodárenie s majetkom za rok 2022. 

j) správu Kontrolnej komisie za rok 2022.  

k) Uznesenie č. 1-ČS/2023 

Uznesenie č. 2-ČS/2023 

Uznesenie č. 3-ČS /2023 

Uznesenie č. 4-ČS /2023 

Uznesenie č. 5-ČS /2023 

Uznesenie č. 6-ČS /2023 

Uznesenie č. 7-ČS /2023 

Uznesenie č. 8-ČS/2023 zo zasadnutia Členskej schôdze SRZ MO Púchov konanej dňa 02.04. 2023. 

 

 

Funkcia Meno a priezvisko Podpis 

Zapisovateľ Roman Rovný  

Overovatelia zápisnice a uznesenia 
Ing. Dalibor Piška  

Ing. Ľuboš Novosád  

 


